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az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Mit tehet a Lukucz házaspár?” címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kívánok
benyújtani Gráf József Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Miniszter Úrhoz/Asszonyhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Fogadóórámon egy tanácstalan dobozi házaspár : Lukucz Mihály és felesége keresett fel .
Elmondták, hogy Lukucz úr édesanyjának halála után a hagyaték között egy olya n
dokumentumra bukkantak, amely arról tanúskodik, hogy a néhai Lukucz Mihályné szü l
Polányi Gizella 1968-ban az állam javára lemondott 8 hold, 800 négyszögöl term őföldrő l .

Elmondásuk szerint szinte minden településen ezek a kincstár javára felajánlott földek a mai
napig gazdátlanként szerepelnek, tudomásuk szerint például Békéscsabán mintegy 500 h a
ilyen föld szerepel . A Lukucz házaspár arról érdeklődött, hogy nincsen-e esetleg valamilyen
módja annak, hogy az elhunyt tulajdonos term őföldrő l való lemondását semmissé tegyék .

Tisztelt Miniszter úr !

• Van-e valamilyen lehet ősége a Lukucz Mihálynak a fent bemutatott esetben?

• Előfordulhat-e, hogy napjainkban valóban gazdátlanként szerepel több száz, egykor a
kincstárnak felajánlott termőföld?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2008 . július 14 .

Erdős Norbert
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